
Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Otwieram 54 nadzwyczajną sesję Rady Gminy Łubnice. Na 15 radnych listę obecności 
podpisało 15, a więc pełny skład rady, zatem stwierdzam, że sesja jest prawomocna Rada 
Gminy władna do podejmowania uchwał. Na dzisiejszych obradach witam Pani i Panów 
Radnych Witam wójta gminy Łubnice pana Michała Pazka. Witam wójta elekta wybranego.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Witamy kierownika Referatu Inwestycji i Rozwoju pana Andrzeja Trzeciaka. Witam radcę 
prawnego pana Jerzego Dele. Witam inspektor do spraw obsługi rady, jednocześnie 
protokolanty dzisiejszych obrad panią Anetę Głowacką-Olek. Witam informatyka gminy 
pana Kamila Barczoka.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Temat to porządek obrad. Prawomocności. Punkt drugi w świece w porządku obrad sesji. W
punkcie trzecim mamy podjęcie urwał w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną numer 1226 do Gminnego Zasobu 
Nieruchomości Gminy Łubnice w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii 
rzymskokatolickiej pod wezwaniem świętej Katarzyny w Wójcinie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. położonym na obszarze 
Gminy Łubnice ze środków pochodzących z budżetu Gminy Łubnice oraz rządowego 
programu odbudowy zabytków.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
W sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii rzymskokatolickiej pod wezwaniem świętej
Katarzyny w Wójcinie na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji 
zabytków położonych na obszarze Gminy Łubnice ze środków pochodzących z budżetu 
Gminy Łubnice oraz rządowego programu odbudowy zabytków. Punkt czwarty, 
zakończenie obrad sesji. Tutaj pytam Państwa, czy chcecie coś dodać, by zmienić porządek 
obrad. Nikt nie zgłasza uwag, a więc stwierdzam, że radni przyjęli odczytany porządek bez 
zmian. Zrealizowaliśmy punkt pierwszy i punkt drugi.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Przechodzimy do punktu trzeciego podjęcie uchwał. I pierwszym projektem jest uchwała nr
54/342/2024 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 25 kwietnia 2024 roku w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1226 do gminnego 
zasobu nieruchomości w gminie Łubnice. Na podstawie artykułu 18 ustęp 2 punkt 9 litera a 



ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym uchwala się co następuje. 
Paragraf pierwszy wyraża się zgodę na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości w 
Gminie Łubnice działkę gruntu o powierzchni 0,0081 hektara oznaczonej w ewidencji 
gruntów jako działka ewidencyjna numer 1226 położonej w obrębie 03 Dzietrzkowice, czyli
chyba to jest obręb trzeci, tak? Dobrze mówię?

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Paragraf 2, wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice. Paragraf 3, uchwała 
wchodzi w życie z dniem podjęcia. I proszę bardzo, otwieram dyskusję w tej kwestii. Czy są 
jakieś pytania? Trzeba coś wyjaśniać, proszę.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Proszę bardzo.

Radny Piotr Woźny
Chciałem się zapytać, czemu wcześniej nie był dyskutowany ten temat z tą panią, która 
udostępniła, nie udostępniła, tylko sprzedała tę działkę. Jak to będzie wykonane?

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
Wyjaśniam, że w tamtym roku, we wrześniu, znaczy nawet prędzej, bo w pierwsze wakacje 
tamtego roku podejmowane były rozmowy z panią właścicielką nieruchomości, na tamten 
czas nie wyraziła zgody. Dopiero teraz w okresie kwietnia tutaj skutecznie Rada Sołecka 
Gminy Dzietrzkowice, czy gminy w zasadzie Dzietrzkowice podjęła powtórnie rozmowy z 
Panią, właścicielką no i stąd taka sytuacja.

Radny Piotr Woźny
A ta przeróbka ile będzie kosztowała?

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
Pan pyta o techniczne rozwiązanie tego, tak? Przeróbka czego?

Radny Piotr Woźny
To decyzyjne pytanie. Czy od razu zrobimy coś, nie? Coś w tej chwili było rozebrane, nie?

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
Proszę pana, to jest temat na bieżąco realizowany. Także nie powiem panu dokładnych 
kosztów. To jest temat...

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Faktem jest, jeśli wejdę w słowo, faktem jest, że była ta działka potrzebna dla 
bezpieczeństwa, zachowania bezpieczeństwa, ponieważ droga została poszerzona o prawie 
2,5 metra i jest po prostu względu na bezpieczeństwo społeczeństwa całego i ogólnie ludzi, 
którzy tam będą z tej drogi korzystać. tak zasadna sprawa, że myślę, że tu nie powinno być 



wątpliwości, a czasami się zdarza, że ktoś nie chce tego oddać, potem się okazuje, że udało 
się to kupić po prostu, kilka razy sprawa z finansowana jest także.

Radny Piotr Woźny
Wiadomo, chciałem dodać jeszcze tutaj, że to to było zrobione tylko faktycznie, no to to nie 
było na drogę, no to było na ścieżkę rowerową to zrobione, to już tak miała wygląd, no a w 
tej chwili będzie dużo lepiej, no to chodzi, żeby pokazać, że się wcale nie znacząco. Ale tak 
miałoby, ponieważ nie było działki, nie było gdzie się rozwinąć, a teraz jest rozwinięcie.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Tak, rozwinięcie, rozwinięcie, a więc tutaj chyba jednak taka sytuacja.

Radny Benedykt Zaremba
Jeśli mogę się wprosić o zdanie, że właśnie Pani sama zobaczyła jak to wygląda, ale że te 3 
metry, czy tam około 3 metrów, to jest naprawdę mało. W dzisiejszych czasach dla ludzi na 
wsi, którzy mają traktowy duże, przyczepy duże. I chyba dlatego zmieniła zdanie, nie?

Radny Piotr Woźny
No i całe szczęście, że zmieniła całe szczęście.

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
Może potrzebowała tego obrazu w terenie, prawda, żeby zobaczyć, że to praktycznie będzie 
kolidowało z ruchem prawda, sprzętu rolniczego, ale z jakąś tam stratą dla gminy, bo 
musiała podjąć kroki, żeby to wykupić teraz i też jakieś tam części pokryć kosztem. 
Rozbiórki tego. No ale... Taka jest.

Radny Benedykt Zaremba
Ona chciała to przeznaczyć dla społecztwa, jak najbardziej, tylko nie chciała tego się 
pozbywać, nie? To miało być dla sołectwa, tak jak było kiedyś tam z panem Andrzejem i z 
nami w rozmowa. To nie, bo tam wyszło dopiero przy drodze, że ta działka jest jej, bo kiedyś
to ktoś inny użytkował, miał obrodzony, a dopiero w trakcie realizacji drogi łąkowej wyszło,
że ta działka nie należy do tego właściciela, który ma to obrodzone, który użytkuje.

Radny Piotr Woźny
Ja mam pytanie, ja byłbym w wykonaniu wjazdu od ulicy Leśnej na tą ścieżkę, bo tam jest 
bardzo mała, bo od tej siatki nie wiem czy tutaj w

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
Pas na dwudziestu paru metrach będzie poszerzony, to nie będzie tego odcinek, który jest 
jakby w ramach przebudowy. Idziemy z tym zakresem o kilkanaście metrów dalej, żeby ten 
wjazd jakby utworzyć taką dodatkową, dodatkowy pas dla osób jadących, znaczy dla 
pojazdów jadących od strony ulicy Leśniej, prawda. Żeby on po prostu mógł zjechać i żeby 
ten, ten chodnik jest na tyle szeroki, żeby ten nadjeżdżający w ulicy Leśnej, a w ulicy 



tysiąclecia była dobra widoczność.

Radny Benedykt Zaremba
Tysiąclecie to nie ma znaczenia.

Radny Piotr Woźny
Ale tu chodzi o wjazd na ścieżkę rowerową.

Radny Benedykt Zaremba
To jedynie przez przejście, panie Piotrku, wydaje mi się.

Radny Piotr Woźny
Jedynie tak, bo tam jest bardzo małe, bardzo małe od tej, od tej siatki. Tam jest raptem może
z metrów, może nawet nie było.

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
Ale to wszystko jest z wyjątej strony.

Radny Piotr Woźny
Z wyjątej strony ścieżkę rowerową, nie? Także...

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
Ale pan radny mówi o wyjeździe z Kościuszki czy o wyjeździe na Łąkową, o wyjeździe z 
Leśnej na ścieżkę rowerową i pieszą

Radny Benedykt Zaremba
Jedynie przez przejście dla pieszych. On się pyta tylko, w jaki sposób ludzie będą mogli 
wjechać z ulicy Leśnej na ścieżkę. Jedynie przez te przejście, nie?

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
No przez te przejście, tak. No bo tam się kończy...

Radny Piotr Woźny
No i zjechać ze ścieżki też przez przejście.

Radny Benedykt Zaremba
On się tylko pyta w jaki sposób ludzie będą mogli wjechac z ulicy Leśnej na ścieżkę, jedynie 
przez te przejście nie

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Andrzej Trzeciak
Nie ma nic właściwego w tym, Panie Piotrze. To nie jest coś, coś niewłaściwego.

Radny Piotr Woźny



Nie, nic tam, no ale zawsze to wygląda, że jest prosto...

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Proszę czy są jeszcze pytania. Nie ma. Zamykamy dyskusję, stwierdzamy kforum i 
przystępujemy do głosowania. Kto z panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 
54/362/2024. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Panie Tomaszu, proszę odczytać nazwiska radnych.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Baniak Marian,

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Białek Tomasz,

Radny Tomasz Białek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Gwizdek Maria,

Radna Maria Gwizdek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kędzia Andrzej,

Radny Andrzej Kędzia
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kmiecik Urszula,

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kuna Aniela,



Radna Aniela Kuna
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Machynia Grzegorz,

Radny Grzegorz Machynia
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Merta Maciej,

Radny Maciej Merta
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Musiałek Jan,

Radny Jan Musiałek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Olek Adam,

Radny Adam Olek
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Pawlik Tomasz, Jestem za Podgórski Krzysztof,

Radny Podgórski Krzysztof
Jestem za

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Woźny Piotr

Radny Piotr Woźny
Jestem za ,

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Zaremba Benedykt

Radny Benedykt Zaremba



Jerstem za,

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Zimoch Wojciech

Radny Zimoch Wojciech
Jestem za.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Dziękuję bardzo, głosowało 15 radnych stwierdzam że Radni Gminy przyjęli wyżej 
wymienioną uchwałę jednogłośnie. I następnym projektem jest uchwała nr 54/364/2024 
Rady gminy w Łubnicach z dnia 23 kwietnia 2024 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej
dla parafii rzymskokatolickiej pod wezwaniem świętej Katarzyny w Wójcinie na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zagrożeń położonym na obszarze Gminy
Łubnice ze środków pochodzących z budżetu Gminy Łubnice oraz rządowego programu 
odbudowy zabytków. Paragraf pierwszy. Działając na ustawie artykułu 18 2 punkt 15 
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym w związku z artykułem 81 
ustawy z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami oraz paragraf
3 ustęp 2 regulaminu udzielenia dotacji ze środków powodzących rządowego programu 
odbudowy zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 
gminnej ewidencji zabytków położonych na obszarze gminy Łubnice.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
stanowiącego załącznik do uchwały Rady Gminy w Łubnicach nr 51/334/2024 ?????
zjawitego?????? marca 2024 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji ze środków
powodzących rządowego programu odbudowy zabytków na dofinansowanie prac 
konserwatorskich restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach pisanych do 
rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na 
obszarze gminy Łubnice. Dziennik urzędowy województwa łódzkiego 2024 roku, pozycja 
2200 przyznaje się dotację celową dla wnioskodawcy parafia rzymskokatolicka pod 
wezwaniem świętej Katarzyny w Wójcinie na realizację zadania pod nazwą remont 
organów w kościele parafialnym pod wezwaniem świętej Katarzyny w Wójcinie wpisanego 
do rejestru zabytków województwa łódzkiego pod numerem B/131 z dnia 14 czerwca 2007
roku. Paragraf 2. Kwota dotacji wynosi 460 tys. zł. w tym 450 800 zł z rządowego programu 
odbudowy zabytków.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Paragraf 3. Szczegółowe warunki udzielania dotacji celowej oraz zasady rozliczenia 
środków zostaną zawarte w umowie pomiędzy Gminą Łubnice, a parafią Rzymsko-
Katarzyńską pod wezwaniem świętej Katarzyny w Wójcinie. Paragraf paragraf 4 wykonanie 
uchwały powierza się wójtowi gminy Łubnice. Paragraf 5 uchwała wchodzi w życie z dniem 



podjęcia. I proszę bardzo pytam, czy ktoś jakieś pytania zadaje do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Panie Jurku proszę bardzo.

Radca Prawny Jerzy Dela
Ja przepraszam bo trochę tutaj refleks mi zawiódł, ale w tych uchwałach, które państwo 
macie dzisiaj na sesji. Chciałbym, żebyście Państwo poprawili sobie w podstawie prawnej 
tekstu jednolitej dziennika ustawę o samorządzie gminnym, ponieważ on wczoraj został 
opublikowany i tam będzie zamiast dziennik ustaw 2023 roku pozycja 40 ze zmianami 
będzie z 2024 roku pozycja 609. W podstawie prawnej.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
A tu po co?

Radca Prawny Jerzy Dela
Działając na podstawie artykułu 18 i później tam jest dziennik ustaw.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Tak, ale ja tego nie czytałem, więc.

Radca Prawny Jerzy Dela
Nie, ale chciałbym, żeby państwo to sobie nanieśli, żeby nie było nieporozumień, żebyśmy.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Dobrze, dobrze.

Radca Prawny Jerzy Dela
Wszystkich tych czeków pada. Przepraszam bardzo, że teraz o.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Nie szkodzi. Sprostowanie jest więc. Proszę bardzo, czy są pytania? Proszę Panie Wojtku.

Radny Zimoch Wojciech
Ja mam pytanie, bo te środki, czyli cała dotacja będzie wypłacana z budżetu gminy, tak?

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Tak, dokładnie. Przekazane środki z BGQ na konto gminne i będzie to dziennie rachunek z 
tego rachunku przekazane i przekierowane na konto.

Radny Zimoch Wojciech
A to ja mam pytanie w ten sposób. To najpierw nie powinno być przyjęcie środków do 
budżetu gminy?



Radny Piotr Woźny
Może wyjaśniam. To chodzi o wkład własny. Wkład własny. kwota dotacji wynosi 460 
złotych. W tym 450 z rządowego programu odbudowy zabytków.

Radny Piotr Woźny
No ale cały czas było tłumaczone w ten sposób, że pieniądze, które parafia dostanie na to 
zadanie, najpierw jednak wpływały do budżetu gminy. Całe środki, na całe zadanie 450 
powinno wpłynąć najpierw do budżetu gminy i wtedy dopiero dotację wydawać. No ale 
dobrze, pan ma rację, ale trzeba by było spytać Pani skarbnik, bo ja nie pamiętam. Ale te 
środki nie wpłynęły na punkt gminy. Te środki nie wpłyną na konto prędzej niż, po 
wykonaniu inwestycji i wtedy wówczas.

Radny Piotr Woźny
Ale promesta jest. Czyli my w tej chwili kredytujemy się. Ale pieniądze nie będą wydawane, 
czyli ten, który będzie wykonywał, dostanie dopiero pieniążki, kiedy przyjdą pieniądze na 
konto gminy. Kiedy zrobi zadanie. Czyli on kredytuje de facto, on kredytuje to zadanie.

Radny Piotr Woźny
Wykonawca kredytuje zadanie. Jednostki nie płacą za niewykonane zadanie, tylko płacą po 
wykonaniu zadania. Każde zadanie, ale czy to jest środkiem zewnętrznym, to trafi na konto 
po wyrokowe odbioru danych inwestycji. A my już mamy umowę, żeby wygryźć proces. Nie,
to program nie staje proces, po tej uchwale.

Wójt Michał Pazek
Będzie za chwilę zapytanie oficjalne i wtedy się okaże, czy się myśli, czy nie myśli.

Radny Piotr Woźny
Ja rozumiem, że tylko do tej wartości 460 tysięcy, tak? Tak. Zmienia, a wykonuje się 
przestrzegać tego. Tak, tak. Dlaczego?

Radny Piotr Woźny
Nie. Żadnych więcej wpisów. Jeśli będzie kwota wyższa, to pokrywa parady. Tak, pokrywa 
parady. Zgodne z regulaminem to jest.

Radny Piotr Woźny
To umowa jest sporządzona między wykonawcą a parafią? My musimy mieć umowę między
wykonawcą a parafią, a zapytanie o ofertę o werdykt jest umową z wykonawcą, podpisuje 
parafią. To przy ulicach była taka sama? Przekażmy to. Czy są jeszcze pytania?

Radny Piotr Woźny
Otóż można powiedzieć, że to się tyczy o dwóch projektach. Tak, ale te, które się proceduje. 
Dobrze, jeśli nie ma pytań, zamykam dyskusję, stwierdzam porób i przystępujemy do 



głosowania. Kto z Pani, Panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 54? Przez 
343, przez 224.

Radny Piotr Woźny
Kto jest przeciw, kto się wstrzymał?

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Panie Tomaszu, proszę czytać nazwiska.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Baniak Marian.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Białek Tomasz.

Radny Tomasz Białek
Za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Gwizdek Maria.

Radna Maria Gwizdek
jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kędzia Andrzej.

Radny Andrzej Kędzia
Za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kuna Aniela.

Radna Aniela Kuna



Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Machynia Grzegorz.

Radny Grzegorz Machynia
Za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Merta Maciej.

Radny Maciej Merta
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Musiałek Jan.

Radny Jan Musiałek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Olek Adam.

Radny Adam Olek
Za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Pawlik Tomasz. Za. Podgórski Krzysztof.

Radny Podgórski Krzysztof
Za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Woźny Piotr.

Radny Piotr Woźny
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Zaremba Bendykt.

Radny Benedykt Zaremba
Jestem za.



Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Zimoch Wojciech.

Radny Zimoch Wojciech
Jestem za.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Dziękuję bardzo, głosowało 15 radnych, stwierdzam, że radni przyjęli również do życia 
uchwałę jednogłośnie. I ostatnim projektem jest uchwała 54/344/324, aby zmienić górnicę.
z dnia 23 kwietnia 2024 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Tarasów 
Rzymskokatolickich i podwezwania św. Katarzynie Wójcinie na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków położonym na obszarze gminnej ulicy ze 
środków pochodzących z budżetu gminnej ulicy oraz rządowego programu odbudowy 
zabytków. Paragraf pierwszy, działając na podstawie artykułu 18 ust.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
2,15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym w związku z artykułem 81 
ustawy z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami oraz paragraf
3 ustęp 2 regulaminu udzielania dotacji ze środków powodzących rządowego programu 
odbudowy zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytkach pisanych do rejestru Zabytków lub znajdujących się w gminy, 
ewidencji zabytków położonych na obszarze gminownicy stanowiącego załączyć do 
uchwały Rady Gminy w Łubnicach numer 51/334/2024 z dnia 5 marca 2024 roku w 
sprawie określenia zasad udzielania dotacji ze środków pochodzących z rządowego 
programu odbudowy zabytków na dofinansowanie prac konserwatorskich, 
restauratorskich lub domów budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
lub znajdujących się w gminnej ewidencji taryfy położonej na obszarze gminy Łubnice. 
Dziennik urzędowy Województwa Łódzkiego z 2024 roku, pozycja 2200. Przyznaje się w 
tacy celową dla wnioskodawcy parafia rzymsko-katolicka pod wezwaniem Świętej 
Katarzyny w Wójcinie na realizację zadania pod nazwą remont elewacji kościoła 
parafialnego pod wezwaniem Świętej Katarzyny w Wójcinie wpisanego do rejestru 
zabytków województwa łódzkiego pod numerem B/190/5 z dnia 30 marca 1974 roku. 
Paragraf 2 kwota dotacji wynosi 200 tysięcy złotych w tym 196 tysięcy złotych z rządowego
programu odbudowy zabytków. Paragraf 3 szczegółowe warunki udzielenia dotacji celowej 
oraz zasady rozliczenia środków zostaną zawarte w umowie pomiędzy gminą Łubnice, a 
parafią Rzymsko-katolicko pod wezwaniem świętej Katarzyny w Wójcinie

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Paragraf 4 to na nią uchwała powierza się wójtowi gminy Łubnice Paragraf 5 uchwała 
podjęcie z niej podjęcia. I tutaj również otwieram dyskusję. Oczywiście wszystko było, część
była wyjaśniona tam, przy tamtym projekcie i myślę, że to się też tyczy tego projektu, ale 



jeśli są pytania, proszę bardzo. Wszystko jasne, nie ma pytań, zamykam dyskusję, 
stwierdzam porób i przystępujemy do głosowania.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Kto z Pani, Panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 54/344/2024 Kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał. Panie Tomaszu, proszę odczytać nazwiska radnych.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Baniak Marian.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Białek Tomasz.

Radny Tomasz Białek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Gwizdek Maria.

Radna Maria Gwizdek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kędzia Andrzej.

Radny Andrzej Kędzia
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kmiecik Urszula.

Radna Urszula Kmiecik
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Kuna Aniela.

Radna Aniela Kuna
Jestem za.



Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Machynia Grzegorz.

Radny Grzegorz Machynia
za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Merta Maciej

Radny Maciej Merta
jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Musiałek Jan.

Radny Jan Musiałek
jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Olek Adam.

Radny Adam Olek
Jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Pawlik Tomasz. za. Podgórski Krzysztof.

Radny Podgórski Krzysztof
jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Wóźny Piotr.

Radny Piotr Woźny
jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik
Zaremba Benedykt.

Radny Benedykt Zaremba
jestem za.

Wiceprzewodniczący Tomasz Pawlik



Zimoch Wojciech.

Radny Zimoch Wojciech
jestem za.

SPK_1
Dziękuję.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Bardzo głosowało 15 radnych stwierdzam, że radni zaackeptowali wyżej wymienioną 
uchwałę, oczywiście jednogłośnie. No cóż, zrealizowaliśmy punkt trzeci teraz przechodzimy
do punktu czwartego, zakończenie okresu sesji. Tak to ma wyglądać, ale jakiś konsensus 
żeśmy zawsze osiągali i jestem przekonany, że ta współpraca z radą i z całą tutaj 
pracownikami urzędu była dobra, prawidłowa i za to panie prezesie dziękuję, że po prostu 
mogliśmy w jakiś sposób funkcjonować, rozwijać się gminę i w jakiś sposób dać jakiś zasób, 
zasób gminie, który, który podniósł nam poziom jak gdyby naszej tutaj, naszej, naszej 
egzystencji może tak powiem. Także jeszcze raz bardzo dziękuję. Dziękuję również radnym, 
którzy no nie dostali się do rady następnej, którzy również pracowali na rzecz gminy, którzy
w jakiś sposób starali się tą gminę tutaj podnosić na duchu, w sensie rozwoju i tak dalej.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
No ale trudno, wybory są wyborami, rządzą się swoimi prawami i tak to wygląda. Również 
gratuluję wyboru na wójta, panu Tomaszowi Pawlikowi, który jest co prawda wójtem 
elektem, ale za chwilę obejmie tutaj swoje rządy i będzie pracował również na rzecz, myślę, 
rozwoju gminy i myślę, że będziemy współpracować z radą i z pracownikami urzędu, że 
będzie się ta współpraca w jakiś sposób układać. Dziękuję również, czy gratuluję może tym 
radnym, którzy zostali wybrani na nową kadencję. Ich tu nie mam, ale pewnie, pewnie się 
dowiedzą o tym, że tutaj takie gratulacje były, więc również gratuluję wyboru i myślę, że 
również będą pracować dla dobra, dla niepodstawowej kwestii. Niektórzy są oczywiście, ale
ja mówię o tych, których nie ma.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
No cóż, chyba tyle mogę tylko powiedzieć. Mam nadzieję, że po 7 maja już zaczniemy znów 
dobrą współpracę. w jaki sposób ze sobą współpracować. Będziemy się spierać, ale pewnie 
merytorycznie i myślę, że te wszystkie nasze tutaj założenia, czy jakieś tam po prostu 
rzeczy, które musimy wykonać, będziemy mogli zrealizować. Także wszystkim gratuluję, 
dziękuję i wszystkiego dobrego w tym roku, który się rozpoczął i niech on trwa, czy ta 
kadencja trwała po prostu przez 5 lat.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Wszystkiego dobrego. Dziękuję za udział w obradach, wszystkim i zamykam. Pan radny 
bardzo serdecznie dziękuję naszej tutaj przewodniczący, który zawsze był pomocną ręką.



Wójt Michał Pazek
Panie przewodniczący bardzo serdecznie dziękuję za całą kadencję, dziękuję radnym, 
wszystkim tutaj za sprawowanie tak wniosłej funkcji. Myślę, że były momenty wspaniałe, 
były momenty słabsze, ale zawsze żesmy dochodzili do kompromisu, co świadczy, że gmina 
jest w bardzo dobrej kondycji. Dziękuję też pracownikom całej gminy, gratuluję przyszłemu 
wójtowi zwycięstwa. Myślę, że ta nasza gmina będzie kroczyć w dobrą stronę i będzie się to 
dalej rozwijać tak jak to powinno mieć miejsce.

Radca Prawny Jerzy Dela
A ja jeszcze chciałem poinformwać, że w Wójcinie czekają nas wybory uzupełniające, 
ponieważ pan Pawlik został wybrany wójtem i został wybrany radnym, w związku z tym 
obejmie mandat wójta w okręgu, w którym startował, będąc przeprowadzone wybory 
uzupełniające, ale to już zarządzi komisarz wyborczy.

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak
Szanowni Państwo, przepraszam bardzo, przepraszam bardzo, wolnych wniosków nie ma, 
to było tylko podziękowanie, a tutaj się już nie rozwodzimy nad tym, a więc dziękuję 
wszystkim Państwu za uwagę, zamykam 54 sesję nadzwyczajną rady gminy w Łubnicach.


